



Approved list of Nominees for Independent Board Membership of Vodafone Qatar P.Q.S.C. and list of the Board Members Re-Appointed by Vodafone and Qatar Foundation LLC	لائحة المرشحين المُعتمدة لانتخاب الأعضاء المستقلين في مجلس إدارة فودافون قطر ش.م.ق.ع. ولائحة أعضاء مجلس الإدارة المُعاد تعيينهم من قبل فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م
<p><u>Nominees:</u></p> <ol style="list-style-type: none">1. H.E. Mr. Abdulla Bin Nasser Al Misnad2. H.E. Mr. Akbar Al Baker3. Ms. Alnowar Mohammed Al-Khulaifi	<p><u>المرشحون:</u></p> <ol style="list-style-type: none">1. سعادة السيد عبدالله بن ناصر المسند2. سعادة السيد أكبر الباكر3. السيدة النوار محمد مبارك صالح الخليفة
<p><u>Appointees:</u></p> <ol style="list-style-type: none">1. Mr. Rashid Fahad Al-Naimi2. H.E. Sheikh Saoud Abdul Rahman Hassan Al-Thani3. Mr. Nasser Jaralla Al Marri4. Mr. Nasser Abdulla Al Misnad	<p><u>المعينون:</u></p> <ol style="list-style-type: none">1. السيد راشد فهد النعيمي2. سعادة الشيخ سعود بن عبدالرحمن حسن آل ثاني3. السيد ناصر جارالله المري4. السيد ناصر عبدالله المسند



Biographies of the Approved Nominees for Independent Board Membership of Vodafone Qatar P.Q.S.C.	السيرة الذاتية للمرشحين المعتمدين لانتخاب الأعضاء المستقلين في مجلس إدارة فودافون قطر ش.م.ق.ع.
<p>H.E. Mr. Abdulla Bin Nasser Al Misnad <i>Current Chairman of the Board of Directors</i></p> <p>Mr. Abdulla Al Misnad is the Chairman of the Al Misnad Company, having its roots in the private sector business since the 1950's.</p> <p>Mr. Abdulla Al Misnad is a prominent and active businessman in Qatar who is the Founder of the Qatari Investors Group, a publicly listed share holding company.</p> <p>The following are some of the positions presently held by Mr. Al Misnad:</p> <ul style="list-style-type: none">• Al Misnad LLC – Chairman• Qatari Investors Group – Board Member• Vodafone Qatar – Chairman	<p>سعادة السيد عبدالله بن ناصر المسند <i>رئيس مجلس الإدارة الحالي</i></p> <p>السيد عبدالله المسند هو رئيس مجلس إدارة شركة المسند التي تعمل في القطاع الخاص منذ خمسينيات القرن الماضي.</p> <p>وهو رجل أعمال بارز وفعال في قطر، ومؤسس مجموعة المستثمرين القطريين، وهي شركة مساهمة عامة مدرجة.</p> <p>في ما يلي بعض المناصب التي يشغلها السيد المسند حالياً:</p> <ul style="list-style-type: none">• المسند ذ.م.م - رئيس مجلس الإدارة• مجموعة المستثمرين القطريين - عضو مجلس الإدارة• فودافون قطر - رئيس مجلس الإدارة
<p>H.E. Mr. Akbar Al Baker <i>Current Vice-Chairman of the Board of Directors</i></p> <p>Currently the advisor to H.E. the Prime Minister and Minister of Foreign Affairs of Qatar, H.E. Mr. Akbar Al-Baker concluded his tenure as the CEO of the Qatar Airways Group in November 2023. During his leadership, he emerged as a prominent figure in the global aviation industry, steering Qatar Airways from a regional carrier to a preeminent global airline within a remarkable 27-year span. Notably, he played a pivotal role in guiding the airline to unprecedented success, particularly during the challenges posed by the COVID-19 pandemic, where Qatar Airways became one of the world's largest international carriers.</p> <p>H.E. Mr. Al Baker is a highly accomplished business leader based in Doha, having served as the CEO of several key divisions within Qatar's national airline. His influence extends beyond Qatar Airways, as evidenced by his previous tenure as Chairman of Qatar Tourism, his role as the Chairman of the Governing Board of the oneworld® Alliance and his membership on the Board of Governors of the International Air Transport</p>	<p>سعادة السيد أكبر الباكر <i>نائب رئيس مجلس الإدارة الحالي</i></p> <p>يشغل سعادة السيد الباكر حالياً منصب مستشار لدى معالي رئيس الوزراء ووزير الخارجية في دولة قطر، بعد اختتام فترة ولايته كرئيس تنفيذي لمجموعة الخطوط الجوية القطرية في نوفمبر عام 2023. وخلال فترة قيادته، برز السيد الباكر كشخصية مؤثرة في قطاع الطيران العالمي، حيث قاد الخطوط الجوية القطرية من شركة إقليمية إلى شركة طيران عالمية رائدة خلال 27 عاماً فقط. كما لعب دوراً محورياً في توجيه الناقل نحو نجاح غير مسبوق، لا سيما خلال التحديات التي فرضتها جائحة كوفيد-19، حيث أصبحت الخطوط الجوية القطرية واحدة من أكبر شركات الطيران الدولية في العالم.</p> <p>ويُعتبر سعادة السيد الباكر قائد أعمال ناجحاً ومرموقاً في الدوحة، وقد تولى منصب الرئيس التنفيذي للعديد من أقسام الناقل الوطنية لدولة قطر. لكن الإرث الريادي للسيد الباكر لا ينحصر فقط في عالم الطيران، حيث تولى مناصب قيادية في مختلف المجالات، مثل رئيس قطر للسياحة، ورئيس مجلس إدارة تحالف oneworld®</p>



<p>Association (IATA) since 2012, where he assumed the position of Chairman from 2018 to 2019. Additionally, he has been an integral member of the Executive Committee of the Arab Air Carriers Organisation (AACO) since 2011, serving as Chairman from 2013 to 2016.</p> <p>H.E. Mr. Al Baker is also on the Board of London Heathrow airport and the Board of Msheireb Properties. In addition, he holds the position of Vice-Chairman at Vodafone Qatar.</p> <p>Born in Doha, H.E. Mr. Al Baker holds a private pilot license and is a graduate in Economics and Commerce. His journey in aviation began at the Civil Aviation Directorate, where he climbed the ranks before being entrusted with the monumental task of establishing the world's premier airline in 1997. Under his leadership, Qatar Airways has garnered numerous accolades, notably achieving the prestigious "Skytrax Airline of the Year" title for close to a full decade, underscoring its unrivaled excellence in the industry.</p> <p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none">• BA, Economics and Commerce	<p>و عضو في مجلس الأمناء في اتحاد النقل الجوي الدولي (IATA) منذ عام 2012، قبل أن يتراأس مجلس إدارته في عامي 2018 و 2019. كما أنه عضو بارز في اللجنة التنفيذية للمنظمة العربية للنقل الجوي (AACO) منذ عام 2011، وشغل منصب الرئيس من عام 2013 حتى 2016.</p> <p>كما يشغل سعادة السيد الباكر منصب عضو في مجلس إدارة مطار هيثرو في لندن وعضو في مجلس إدارة مشيرب العقارية. بالإضافة إلى ذلك، يشغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة فودافون قطر.</p> <p>يشار إلى أنّ سعادة السيد الباكر وُلد في الدوحة، ويحمل رخصة طيار خاص، وهو خريج اقتصاد وتجارة. بدأت رحلته في عالم الطيران في الهيئة العامة للطيران المدني، حيث ارتقى في المناصب قبل تكليفه بمهمة إنشاء أفضل شركة طيران في العالم عام 1997. وتحت قيادته، حصلت الخطوط الجوية القطرية العديد من الجوائز والتقديرية لما يقرب من عقد كامل، بما في ذلك جائزة "شركة الطيران للعام" من سكاى تراكس، ما يؤكد تفوقها في قطاع الطيران.</p> <p>التحصيل العلمي:</p> <ul style="list-style-type: none">• بكالوريوس آداب في العلوم الاقتصادية والتجارية
<p>Ms. Alnowar Mohammed Al-Khulaifi <i>Current member of the Board of Directors</i></p> <p>Ms. Alnowar Al-Khulaifi is the Senior Advisor to Chairperson at Qatar Foundation since October 2022, providing counsel to reinforce the Chairperson's vision and mission.</p> <p>Before her current role, Ms. Al-Khulaifi was the Executive Director of Her Highness Sheikha Moza bint Nasser's Office at Qatar Foundation.</p> <p>In her role she has provided strategic analysis, communication guidance and support on all matters pertaining to Her Highness' official roles and responsibilities. She played an integral role in creating the office infrastructure, and aligning teams and operations with Her Highness' vision, goals and priorities.</p> <p>Ms. Al-Khulaifi has hands on experience with various projects and initiatives at Qatar Foundation, and has been appointed to serve in other projects such as: The Committee Chair of the State of Qatar Gift Selection</p>	<p>السيدة النوار محمد الخلفي <i>عضو حالي في مجلس الإدارة</i></p> <p>تشغل السيدة النوار الخلفي منصب مستشار أول لرئيس مجلس إدارة مؤسسة قطر منذ أكتوبر 2022، حيث تقدم خدمات المشورة الاستراتيجية لتعزيز رؤية رئيس مجلس إدارة المؤسسة ورسالتها.</p> <p>وقبل شغلها لمنصبها الحالي، تولت منصب المدير التنفيذي لمكتب صاحبة السمو الشيخة موزا بنت ناصر في مؤسسة قطر، دأبت فيه على تقديم خدمات التحليل الاستراتيجي والتوجيه والدعم في جميع الأمور المتعلقة بالأدوار والمسؤوليات الرسمية لصاحبة السمو، كما قامت بدور أساسي في إرساء الهيكل التنظيمي للمكتب، ومواءمة الفرق والعمليات مع رؤية صاحبة السمو وأهدافها وأولوياتها.</p> <p>وتتمتع السيدة النوار بخبرة عملية في العديد من المشاريع والمبادرات في مؤسسة قطر، كما شغلت عدة مناصب أخرى منها منصب رئيس لجنة اختيار الهدايا في دولة</p>



<p>committee, member of the Board of Directors of Qatar Luxury Group, Amwal Company, and Qatar Marine Festival.</p> <p>In addition, Ms Alnowar holds the position of Board member at Vodafone Qatar.</p> <p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none">• EMBA, Business Administration – American University of Beirut• MA, International Studies and Diplomacy – School of Oriental and African Studies – University of London• BA, Arts with major in English – Qatar University	<p>قطر، وعضو مجلس إدارة في مجموعة قطر الفاخرة، وشركة أموال، ومهرجان قطر البحري.</p> <p>وتشغل السيدة النوار حالياً منصب عضو مجلس ادارة في شركة فودافون قطر.</p> <p>التحصيل العلمي:</p> <ul style="list-style-type: none">• ماجستير إدارة الأعمال التنفيذي، إدارة الأعمال، الجامعة الأمريكية في بيروت• ماجستير في الدراسات الدولية والدبلوماسية، كلية الدراسات الشرقية والإفريقية – جامعة لندن• بكالوريوس الآداب - تخصص في اللغة الإنجليزية – جامعة قطر
<p>Biographies of the Re-Appointed four (4) Board Members of Vodafone Qatar P.Q.S.C.</p>	<p>السيرة الذاتية لأعضاء مجلس الإدارة الأربعة المُعاد تعيينهم في شركة فودافون قطر ش.م.ق.ع.</p>
<p>Mr. Rashid Fahad Al-Naimi <i>Current member of the Board of Directors</i> <i>Re-appointed by Vodafone and Qatar Foundation LLC</i></p> <p>As the Chief Executive Officer of QF Endowment, a wholly owned subsidiary of Qatar Foundation for Education, Science and Community Development, Mr. Rashid Al-Naimi is responsible for investment portfolios and long-term investment policies. He is the residing Chairman of Siemens Energy and Mater Olbia Hospital, Managing Director of Vodafone Qatar and a Board Member representing Qatar Foundation across a number of companies, including Vodafone Qatar and Siemens Qatar. In addition, Mr. Al-Naimi currently holds the position of Vice-Chairman at Qatari Investors Group.</p> <p>Mr. Al-Naimi has an outstanding record of delivering successful restructurings that continuously improve shareholder value. In 2015, he was honoured by the Arab Economic Forum with the “Achievement in Leadership Award”. Prior to joining the Qatar Foundation, Mr. Al-Naimi was the Manager of Human Resources for RasGas Company Limited.</p> <p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none">• MBA – University of Oxford (United Kingdom)• BSc, Economics – Indiana State University (United States)	<p>السيد راشد فهد النعيمي <i>عضو حالي في مجلس الإدارة</i> <i>اعادة تعيين من فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م.</i></p> <p>بصفته الرئيس التنفيذي لـ QF Endowment، وهي شركة تابعة مملوكة بالكامل لمؤسسة قطر للتربية والعلوم وتنمية المجتمع، يتولى السيد راشد النعيمي مسؤولية المحافظ الاستثمارية وسياسات الاستثمار طويلة الأجل. هو رئيس مجلس الإدارة المقيم لشركة سيمنز للطاقة ومستشفى ماتر أولبيا والمدير العام لشركة فودافون قطر وعضو مجلس إدارة يمثل مؤسسة قطر في عدد من الشركات، بما في ذلك فودافون قطر وسيمنز قطر. وبالإضافة إلى ذلك، يشغل السيد النعيمي حالياً منصب نائب رئيس مجلس إدارة مجموعة المستثمرين القطريين. للسيد النعيمي سجل متميز في تحقيق إعادة الهيكلة الناجحة التي تحسّن باستمرار قيمة المساهمين. في عام 2015، تم تكريمه بجائزة الإنجاز في القيادة من قبل المنتدى الاقتصادي العربي. وقبل انضمامه إلى مؤسسة قطر، شغل السيد النعيمي منصب مدير الموارد البشرية لشركة راس غاز المحدودة.</p> <p>التحصيل العلمي:</p> <ul style="list-style-type: none">• ماجستير في إدارة الأعمال - جامعة أكسفورد (المملكة المتحدة)• إجازة علوم في الاقتصاد - جامعة ولاية إنديانا (الولايات المتحدة)



H.E. Sheikh Saoud Abdul Rahman Hassan Al-Thani

Current member of the Board of Directors

Re-appointed by Vodafone and Qatar Foundation LLC

H.E. Sheikh Saoud Al-Thani currently serves as an Advisor at Qatar Foundation Endowment (QFE). He recently held the position of Vice-Chairman and Managing Director of Qatar Solar Technologies (QSTec) and was also a member of the Board of Directors for Qatar Solar (QS).

Sheikh Al-Thani is a distinguished leader in energy investments with a robust track record of building a diverse portfolio for major organizations, including Qatar Fuels (WOQOD) and Qatar Petroleum International (QPI). In his previous role as Chairman of Qatar Fuels (WOQOD), Sheikh Al-Thani directed the rapid expansion of the company's distribution centers and inspection stations. He was pivotal in developing new revenue streams, implementing advanced payment systems, and spearheading the launch of Q-Jet's new aviation fuel facilities at Hamad International Airport.

With over 25 years of experience in the energy sector, including more than a decade in senior leadership positions globally, Sheikh Al-Thani has excelled in optimizing organizations, teams, and investments to enhance shareholder value. Prior to his role at Qatar Fuels, he held executive positions at Qatar Petroleum International, where he was responsible for identifying, evaluating, managing, and negotiating QPI's investments.

Currently, Sheikh Al-Thani serves as Vice Chairman of the Board for Al Rayan Investment, the investment arm of Masraf Al Rayan, and is a Board of Trustees Member of the Abdullah Bin Hamad Al-Attiya International Foundation for Energy & Sustainable Development. He is also a Board Member for Vodafone Qatar.

A prominent keynote speaker at global energy conferences, Sheikh Al-Thani has led numerous Qatari delegations on oil and gas investments. His ability to navigate complex organizations and meet tight deadlines has earned him various chairmanships and board memberships across the energy, industry, and education sectors.

سعادة الشيخ سعود بن عبدالرحمن حسن آل ثاني

عضو حالي في مجلس الإدارة

اعادة تعيين من فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م.

يشغل سعادة الشيخ سعود آل ثاني حالياً منصب مستشار QF Endowment. وتبوأ مؤخراً منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة قطر لتقنيات الطاقة الشمسية والعضو المنتدب، بالإضافة الى منصب عضو مجلس إدارة شركة قطر للطاقة الشمسية.

الشيخ آل ثاني رائد بارع في مجال استثمارات الطاقة وله سجل حافل في تطوير محفظة متنوعة لمجموعة من الشركات الرائدة مثل قطر للوقود (وقود) وقطر للبترول الدولية المحدودة. في منصبه السابق كرئيس مجلس إدارة شركة وقود، أشرف الشيخ سعود على النمو السريع للشركة من خلال توسيع شبكة مراكز توزيع الوقود ومحطات الفحص الفني. كما لعب دوراً محورياً في توفير مصادر دخل جديدة للشركة وإطلاق نظام الدفع المسبق وتعجيل افتتاح مرافق وقود جوي جديدة لشركة Q-Jet في مطار حمد الدولي.

تمتد مسيرة الشيخ آل ثاني المهنية في مجال الطاقة لنحو 25 عاماً، أمضى أكثر من 10 سنوات منها في مناصب قيادية رفيعة المستوى في جميع أنحاء العالم. ويتمتع الشيخ آل ثاني بسجل إنجازات حافل في مجال تعزيز المؤسسات وفتح الأعمال والاستثمارات لاغتنام الفرص الجديدة التي من شأنها أن تزيد من قيمة المساهمين. قبل انضمامه إلى شركة وقود، تولى مناصب تنفيذية في شركة قطر للبترول الدولية، حيث قاد عملية تأسيس وتقييم وإدارة الشركة والتفاوض بشأن فرص الاستثمار في مجالي الغاز والطاقة.

يشغل الشيخ آل ثاني حالياً منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة الريان للاستثمار، وهي الذراع الاستثمارية لمصرف الريان، وهو عضو في مجلس أمناء مؤسسة عبد الله بن حمد العطية الدولية للطاقة والتنمية المستدامة. بالإضافة إلى ذلك، يشغل عضوية مجلس إدارة شركة فودافون قطر.

والشيخ سعود هو متحدّث رئيسي منتظم في مؤتمرات الطاقة حول العالم، وقد قاد العديد من الوفود القطرية الدولية في صفقات استثمار في مجالي النفط والغاز. أما قدرته على العمل في بيئات مؤسسية معقدة وعلى التقيد بالمهل الزمنية الضيقة فساهمت في توليه مناصب عديدة



<p>Committed to the value of continuing education and research, Sheikh Al-Thani is passionate about helping individuals and organizations achieve their full potential.</p> <p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none">• Executive MBA – University of Reading’s Henley Business School (United Kingdom)• BSc, Petroleum Engineering – King Fahd University of Petroleum & Minerals (Saudi Arabia)	<p>كرئيس مجلس إدارة وعضو مجلس إدارة في عدد من شركات الطاقة والصناعة والتعليم.</p> <p>يؤمن الشيخ آل ثاني إيماناً راسخاً في قيمة التعليم والتطوير والبحوث المستمرة، ويتمتع بشغف كبير تجاه تمكين الأشخاص والمنظمات من تحقيق أقصى إمكاناتهم.</p> <p>التحصيل العلمي:</p> <ul style="list-style-type: none">• ماجستير إدارة الأعمال التنفيذي - كلية هينلي لإدارة الأعمال في جامعة ريدينغ (المملكة المتحدة)• بكالوريوس في هندسة البترول - جامعة الملك فهد للبترول والمعادن (المملكة العربية السعودية)
<p>Mr. Nasser Jaralla Al Marri <i>Current member of the Board of Directors</i> <i>Re-appointed by Vodafone and Qatar Foundation LLC</i></p> <p>Mr. Nasser Jaralla Al Marri has served as Chairman of the Financial Affairs Authority at the General Headquarters of the Qatar Armed Forces/ Ministry of Defence since 2016, after spending many years in leading roles across the government such as Chief Financial Officer of Marafeq Qatar/ Qatari Diar, Director of Business Development and Investment Promotion in the Ministry of Economy and Commerce, and Director of Administration and Finance in the Ministry of Economy and Commerce.</p> <p>Other roles he occupied include serving as an Administration and Finance Director for the Qatar National Food Security Programme and National Human Rights Committee. He was Vice Chairman of Qatar Steel International Company and a Board Member of Qatar Mining Company. Today, Mr. Al Marri serves as a Board Member of Masraf Al Rayan, United Development Company (UDC) and Vodafone Qatar.</p> <p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none">• MSc, Financial Science and Accounting – Southampton University (United Kingdom)• BA, Accounting – Qatar University (Qatar)	<p>السيد ناصر جارالله المري <i>عضو حالي في مجلس الإدارة</i> <i>اعادة تعيين من فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م.</i></p> <p>يشغل السيد ناصر جارالله المري منصب رئيس هيئة الشؤون المالية في وزارة الدفاع منذ عام 2016. وكان في السابق المدير التنفيذي المالي لشركة مرافق قطر / شركة الديار القطرية، ومدير تطوير الأعمال وتعزيز الاستثمار في وزارة الاقتصاد والتجارة ومدير الشؤون الإدارية والمالية في وزارة الاقتصاد والتجارة.</p> <p>كما شغل سابقاً العديد من المناصب الأخرى مثل مدير الشؤون الإدارية والمالية لبرنامج الأمن الغذائي القطري وكذلك اللجنة الوطنية لحقوق الإنسان. كما شغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة قطر ستيل الدولية وعضو مجلس إدارة شركة قطر للتعبئة. وحالياً هو عضو في مجلس إدارة مصرف الريان والشركة المتحدة للتنمية وفودافون قطر.</p> <p>التحصيل العلمي:</p> <ul style="list-style-type: none">• ماجستير في العلوم المالية والمحاسبية - جامعة ساوث هامبتون (المملكة المتحدة)• بكالوريوس محاسبة - جامعة قطر (قطر)
<p>Mr. Nasser Abdulla Al Misnad <i>Current member of the Board of Directors</i> <i>Re-appointed by Vodafone and Qatar Foundation LLC</i></p> <p>Mr. Nasser Al Misnad worked for five years at Barzan Holdings in the field of Strategic Capabilities, and he is</p>	<p>السيد ناصر عبدالله المسند <i>عضو حالي في مجلس الإدارة</i> <i>اعادة تعيين من فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م.</i></p> <p>عمل السيد ناصر المسند لمدة خمس سنوات في شركة برزان القابضة في مجال القدرات الاستراتيجية وهو حالياً</p>



<p>currently a Board member at Qatari Investors Group and Vodafone Qatar.</p> <p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none">• Bachelor in Business Administration - University of la Verne (State of California, USA) <p>Mr. Al Misnad has also passed the following courses:</p> <ul style="list-style-type: none">• Associate in Project Management (CAPM)• Time and Stress Management for Graduates Social Styles• Effective Team Working• Emotional Intelligence for Graduates• Contract Principles and Purposes	<p>عضو مجلس إدارة في مجموعة المستثمرين القطريين وفودافون قطر.</p> <p>التحصيل العلمي:</p> <ul style="list-style-type: none">• بكالوريوس في إدارة الأعمال، جامعة لافيرن (ولاية كاليفورنيا، الولايات المتحدة الأمريكية) <p>كما اجتاز السيد المسند الدورات التالية:</p> <ul style="list-style-type: none">• شهادة مساعد مدير مشروع (CAPM)• إدارة الوقت والضغط للخريجين - أنماط السلوك الاجتماعي• العمل الجماعي الفعّال• الذكاء العاطفي للخريجين• مبادئ وأهداف العقود
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------